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Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård   DHR 

Ledamöter Lars Lindén     HRF 

 Barbro Eld Eriksson   SRF 

 Birgitta Jacobsson   IFS 

 Hans Hammarlund   FUB 

Anmält förhinder: 

Vice ordförande Heidi Nordin     RBU  

 

I tjänsten deltog  Sven-Göran Södergren, avd chef §§ 1-9 

 Åsa Crafoord, enhetschef    §§ 1-5 

 

Paragrafer 

§ 1-9 

 

Sekreterare:  ___________________________ 

Anders Ödmark  

 

 

Tid för justering: 19 november 2009  

 

 

Justerare: 

 

___________________________ ____________________________ 

Marita Innergård      Lars Lindén 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sam-

manträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Lars Lindén valdes att justera dagens protokoll 

torsdagen den 19 november 2009. 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

- IFS hade 7 september tagit upp en fråga av stor betydelse för en 

brukares trygghet och välbefinnande (lång handläggningstid för 

beslut om boende i stödboende) 

Förvaltningen återkommer. 

- Fortlöpande information i ärende ”Hur kommer förändringarna att på-

verka den enskilde vårdtagaren i samband med ombyggnad av Hässelgår-

dens vård och omsorgsboende respektive omvandling av kollektivboendena 

Cameliagården och Aklejan från servicehus till gruppboende?”  

Inget för dagen - förvaltningen återkommer.  

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 24 november 2009 

- Förvaltningen informerade om innehållet i ärendet Tilldelningsbe-

slut - upphandling av gruppbostäder och stödboende för personer 

med psykisk funktionsnedsättning. 

- I anslutning till ärendet med förfrågningsunderlag för Upphand-

ling av fritidsverksamheter för barn och ungdom vill rådet anmäla 

oro med anledning av minskning inom fritidsverksamhetens före-

byggande fältarbete. 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 
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§ 6 Övrig information från förvaltningen 

- Verksamhetsplan 2010 

Förvaltningen informerade om budgetmässiga förutsättningarna 

för nämndens arbete med verksamhetsplanen samt den målstruk-

tur som tillämpas enligt stadens planerings- och uppföljningsverk-

tyg ILS-webb.  

I förvaltningens förslag tillförs nämndmålet Alla verksamheter 

ska verka för ökad tillgänglighet, som riktas till samtliga enheter 

inom förvaltningen. 

- Fritid för alla – pågående tillgänglighetsprojekt i staden 

(förvaltningen återkommer 7 december) 

§ 7  Övriga frågor 

Rådet uttryckte missnöje med att posten minskat antal brevlådor 

på ett sätt som är till förfång för personer med funktionsnedsätt-

ning samt att posten inte informerat om förändringen. 

Förvaltningen åtog sig att framföra synpunkterna till postverket. 

§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

Inget för dagen 

§ 9  Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat.  

 

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 7 december 2009, 

klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

 


